



Nørreris Put & Take

v. Niels Kielsen · Nørrerisvej 9 · 8832 Skals · Tlf. +45 8669 6046
+45 4040 8489 · E-mail: kielsen@mail.dk · www.noerrris-putandtake.dk



Priser/Preise/Prices - pr. person			
Timer/ Stunden/ Hours	1 Stang/ 1 Rute/ 1 Rod	2 Stænger/ 2 Ruten/ 2 Rods	U.12 år/ U.12 Jahre/ U.12 Years
	DKK/€	DKK/€	DKK/€
2 t/s/h	100/14	150/20	50/7
3 t/s/h	120/16	180/24	60/8
4 t/s/h	140/19	210/28	70/10
5 t/s/h	160/22	240/32	80/12
6 t/s/h	180/24	270/36	90/13
Tillægstimer/ Zusätzliche Stunden/ Extra Hours	25/4	40/6	15/2
Dagkort/ Tageskarte/ Day Permit	240/32	360/48	120/16

Der kan betales med Mobilepay



Nørreris Put & Take er beliggende i et særdeles naturskønt område i det smukke Sydthimmlerland. Der er udsigt til Hjarbæk fjord kun 600 meter væk, samt skov, eng, og golfbane.

Området er på ca. 4 ha. og består af 3 søer på i alt ca. 14.800 m². Søerne er etableret ved at opdæmme en mark. Vandet er af fineste kvalitet og kommer fra 3 kilder i området. Da der ikke er bevoksning tæt ved søerne, og græsset slås regelmæssigt, er søerne meget velegnede til fluefiskeri. Der er udsat græskarper til at holde vegetationen i søerne nede, samt muslinger til at rense vandet.

Det er et familievenligt sted med borde, bænke og læhytter med spiseplads. Der er køleskab og grills til fri afbenyttelse. Parkeringsplads, betalingshytte, renseplads og handicapvenligt toilet med varme ligger samlet tæt ved søerne. Det er muligt at køre i bil og parkere rundt om søerne. Der er handicapvenligt, da søbredden for det meste er flad.

Der er daglig udsætning af fisk i sæsonen. I den lille sø, hvor børn under tolv betaler halv pris, udsættes ekstra mange små regnbueørreder. I specialfiske søen udsættes guldrøder og store regnbueørreder. Lejlighedsvis udsættes der også bækrøder, laks, tigerørreder, brøddinger og røddinger. I den store sø udsætter vi ørreder på 1 – 3 kg.

Nørreris Put&Take er et velegnet mål for familieture, skolearrangementer og firmaudflugter. Vi har en pavillon der kan rumme op til 70 personer. Brugen er gratis hvis man fisker. Pavillonen kan også lejes til arrangementer, hvor vi kan tilbyde at stå for forplejningen, f. eks. helstegt pattegris. Send gerne mail til kielsen@mail.dk med forespørgsel om pris, ledighed m.m.

Søerne er åbne hele året fra solopgang til 1 time efter solnedgang. Om vinteren kan is-situationen følges på vores hjemmeside.



Nørreris Put & Take liegt im schönen Südthimmlerland umgeben von schöner Natur. Man hat einen Blick auf die nur 600 Meter entfernte Hjarbæk Förde, auf Wälder, Wiesen und einen Golfplatz.

Das Gebiet ist ca. 4 ha groß und besteht aus 3 Seen mit einer Gesamtfläche von ca. 14.800 m². Die Seen sind durch das Eindämmen eines Feldes entstanden. Die Wasserqualität ist hervorragend, und das Wasser kommt aus 3 Quellen in der Umgebung. Da es an den Seen keinen Bewuchs gibt ist und das Gras regelmäßig gemäht wird, sind die Seen hervorragend zum Fliegenfischen geeignet. Es wurden Graskarpfen ausgesetzt, um ein Wuchern der Vegetation im See zu vermeiden und Muscheln, um das Wasser zu reinigen.

Es ist ein familienfreundlicher Ort mit Tischen, Bänken und Hütten mit Essplatz, die vor der Witterung Schutz bieten. Es stehen ein Kühlschrank und Grills zur freien Verfügung. Der Parkplatz, das Kassenhäuschen, der Reinigungsplatz und die beheizte, behindertenfreundliche Toilette liegen alle an einer Stelle dicht bei den Seen. Die Uferbereiche sind behindertenfreundlich, da das Seeufer an den meisten Stellen flach abfallend ist.

Während der Saison werden täglich Fische ausgesetzt. In dem kleinen See, wo Kinder unter zwölf zum halben Preis angeln, werden besonders viele kleine Regenbogenforellen ausgesetzt. Im Spezial-Engelsee werden Goldforellen und große Regenbogenforellen ausgesetzt, gelegentlich auch Bachforellen, Lachse, Tigerforellen, Elsässer Saiblinge und Saiblinge. Im großen See setzen wir 1-3 kg schwere Forellen aus.

Nørreris Put&Take ist ein ideales Ziel für Ausflüge mit der Familie, Schulausflüge und Firmenveranstaltungen. Wir verfügen über einen Pavillon für bis zu 70 Personen, dessen Nutzung beim Angeln kostenlos ist. Er ist auch für Veranstaltungen mietbar, bei denen wir für die Verpflegung sorgen können, z. B. in Form eines gebratenen Spanferkels. Bitte schicken Sie Ihre Termin- und Preisfrage an kielsen@mail.dk.

Die Seen sind ganzjährig von Sonnenaufgang bis 1 Stunde nach Sonnenuntergang geöffnet. Im Winter können Sie die Eislage auf unserer Website verfolgen.



Nørreris Put & Take is situated in a particularly lovely area in beautiful South Himmerland. There is a view of Hjarbæk fjord only 600 metres away as well as woodland, meadowland and a golf course.

The area covers about 4 hectares and consists of 3 lakes that cover a total of approx. 14,800 m². Since there is no vegetation close to the lakes and the grass is mown regularly, the lakes are ideal for fly fishing. Grass carp are put out to control the vegetation in the lakes as well as mussels to clean the water.

It is a family-friendly site, with plenty of tables, benches and shelters where you can eat. A fridge, grills and smoke oven may be used free of charge. The parking area, payment hut, fish-cleaning facility and heated invalid toilet lie close together near the lakes. It is possible to drive a car and park round the lakes, which are invalid-friendly as the shores are mainly flat.

Fish are put out daily during the season. In the small lake, where children under twelve can fish at reduced prices, an extra large number of small rainbow trout are put out. In the special angling lake there are gold trout and large rainbow trout. Occasionally, brook trout, salmon, tiger-trout, brødding (a cross between char and brook trout) and char are also put out. In the large lake, we put out 1-3 kg trout.

Nørreris Put&Take is an ideal destination for family outings, school events and company excursions. We have a pavilion where there can be up to 70 persons. It can be used free of charge if you fish at the lakes. The pavilion can also be rented for special events, for which we can also offer catering, e.g. whole-roasted sucking pig. You are welcome to send a mail to kielsen@mail.dk for information about rates, available dates, etc.

The lakes are open all year from sunrise to one hour after sunset. In the winter, the ice situation can be followed on our website.